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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2022/23:402 Skattenedsättning för bio-CCS

I Tidöavtalet föreslås att Energimyndighetens förslag om CCS 
(koldioxidinfångning) ska genomföras, och i budgeten satsas även medel på 
detta. En sådan teknik är bio-CCS, vilket innebär koldioxidlagring från 
biomassa. Trots att Sverige i dag saknar någon anläggning med bio-CCS finns 
det planer på ett fyrtiotal. 

En fråga som uppstår är hur politiken kan skapa förutsättningar för att de 
planerna ska bli verklighet. En tänkbar åtgärd vore att sänka elskatten för de 
berörda bolagen ned till EU:s miniminivå. Givet att det i dag som sagt inte 
finns några sådana anläggningar skulle statens skatteintäkter vara oförändrade, 
men det hade möjliggjort för tekniken att realiseras. 

Ett ytterligare argument för detta är att det skulle underlätta för dem det berör 
att välja en eldriven kompressor till processen i stället för en ångdriven. Bara i 
Stockholm Exergis fall skulle det innebära att de slipper tappa cirka 70 
megawatt i eleffekt. Givet det tilltagande elbehovet runt om i hela Sverige torde 
politiken göra vad den kan för att underlätta för näringslivet att genomföra 
investeringar som underlättar för vårt gemensamma elsystem och inte förbrukar 
eleffekt i onödan. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga finansminister Elisabeth 
Svantesson följande: 

 

Avser ministern och regeringen att vidta några åtgärder för att se över en 
skattenedsättning för bio-CCS?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-03-01
Besvaras senast
2023-03-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


